
Provincie Flevoland

1 Is GS het met de indieners eens dat de situatie in Afghanistan zeer schrijnend is, en wij een morele 
en humanitaire plicht hebben om de mensen die uit deze situatie vluchten op te vangen?

2. Kan GS inzicht bieden in de verantwoordelijhheden tussen provincie en gemeenten aangaande 
deze nieuwe vraag ten aanzien van crisisopvang Afghaanse vluchtelingen?

Schriftelijke stalenvragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren, Groenlinks, SP, PvdA, 
DENK, CU en D66 over het realiseren van extra opvangplaatsen voor vluchtelingen uit Afghanistan, 
ingediend op 30 augustus 2021, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde 
Staten zoals vastgesteld op 28 september 2021 (2848220).

Antwoord: Ja, dat wordt op dit moment al gedaan. Via de PRT, wethouders Wonen en een ambtelijke 
werkgroep, allen onder voorzitterschap van de provincie, worden de verschillende overheden en 
diensten pro actief gestimuleerd (gemeenten, COA en RvB) actief samen te onderzoeken welke 
locaties haalbaar zijn voor opvang en huisvesting van vergunninghouders. Over een maand hopen 
we duidelijk te hebben of er geschikte locatie voor de korte termijn haalbaar zijn.

Antwoord: Ja, dit gebeurt op dit moment via de Provinciale Regietafel (PRT), onder leiding van de 
Commissaris van de Koning, in zijn rol als Rijksheer. Daarnaast wordt nauw overlegt met de 
Flevolandse wethouders Wonen. In samenwerking met gemeenten, COA en het Rijksvastgoedbedrijf 
worden diverse mogelijke locaties onderzocht op haalbaarheid.

Antwoord: De provincie heeft hierin een stimulerende rol om partijen bij elkaar te brengen en met 
elkaar in gesprek te laten gaan. De gemeenten, samen met het COA dragen de zorg voor het 
realiseren van goede opvang.

Antwoord: Ja, GS vindt de situatie in Afghanistan zeer schrijnend en vindt dat wij de plicht hebben 
om vanuit onze rol te doen wat mogelijk is om een goede opvang in Flevoland te realiseren.

3. Is GS bereid om pro actief en met een positieve grondhouding gehoor te geven aan de oproep van 
de staatsecretaris en de leiding te nemen om binnen de provincie ruimte te hunnen gaan creëren 
voor additionele locaties ten behoeve van opvang van asielzoekers dan wel huisvesting van 
vergunninghouders? Zo ja, op welke termijn kon het college dit realiseren?

4. Is GS bereid om pro actief in gesprek te gaan met de gemeenten in de provincie om hen te 
verzoeken tevens pro actief ruimte te creëren voor additionele locaties ten behoeven van de opvang 
van asielzoekers dan wel huisvesting van vergunninghouders? Zo ja, op welke termijn kan GS dit 
realiseren?


